

Referat af Generalforsamling den 6. februar 2018

Kl. 19.00 på Antvorskov Skole.

Ordinær generalforsamling skal afholdes hvert år inden udgangen af februar måned. Indkaldelsen af generalforsamlingen sker på hjemmesiden. Det enkelte medlem varsles pr. e-mail eller brev med et varsel på mindst 30 dage. På den ordinære generalforsamling skal nedennævnte dagsorden følges.

1. Valg af ordstyrer.

Uffe blev valgt til ordstyrer og konstaterede, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt og konstateres lovlig.

2. Formandens beretning om den forløbne periode.

Mange havde ikke nået at læse de udsendte beretninger, så de bliver fremlagt mundtligt. Formandens beretning blev fremlagt.

Bemærkninger: Der var ingen bemærkninger til beretningen.

3a. Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse.

Regnskabet blev først færdigt i går af forskellige tekniske årsager. Derfor er der ikke endnu blevet revideret. Regnskabet udviser et underskud på godt 11.000,- kr. Det skyldes især indkøb af en del udstyr blandt andet til at kunne varetage uddannelsen af elever.

Der spørges ind til andre aktiver. Blandt andet skyldig kursusafgift fra efterskolen.

Der er indbetalt et aconto beløb i efteråret. Der mangler lidt, der skal ind i regnskabet.

De indkøbte flasker skal trykprøves. Det vil også give en udgift.

Vi skal måske se på at reducere vores udgifter, når vi ikke kan få flere indtægter.

”Restposten” er en sammenblanding af 2017 og 2018. Det skal ændres. Regnskabet er ukomplet.

Der bør laves et helt nyt, og indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling.

Uffe konstaterer, at regnskabet ikke kan godkendes, da det ikke er revideret. Uffe foreslår, at bestyrelsen sætter sig sammen med de to revisorer og laver et detaljeret regnskab med bilag til fremsendelse til medlemmerne, så det ikke bliver nødvendigt at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling.

Michael foreslår, at der udarbejdes et nyt regnskab, der revideres og godkendes på en ekstraordinær generalforsamling.

Uffe konstaterer, at der skal udarbejdes et nyt regnskab, der revideres og forelægges på en ekstraordinær generalforsamling. Dette blev besluttet.

3b. Budgetfremlæggelse samt fastsættelse af kontingent og indmeldelsesgebyr.

Punktet udsættes til den ekstraordinære generalforsamling.

4. Udvalgenes beretninger.

Sikkerhedsudvalget.

Kommentarer: Det er vigtigt, at have fokus på nærved-ulykker. Der bliver indrapporteret forbløffende få indberetninger på landsplan. Vi skal være bedre til at indberette nærved-ulykker. Intet er for småt at indberette. Alt hvad andre kan lære af, skal indberettes. Der skal dog være en bagatelgrænse. Ellers drukner de alvorlige nærved-ulykker med de ubetydelige. I briefinggen efter et dyk kan man passende tage det op, så det ikke hænger på den enkelte.

Sponsorudvalget:

Der har ikke været nogen sponsorer. Vi forsøger igen næste år. Er Trelleborg Bank forsøgt. Det vil vi prøve

Tur og aktivitetsudvalget:

Der er ikke fremsendt en beretning. Uffe redegjorde mundtligt for aktiviteterne. Vi skal have planlagt en mere varieret dykkerturliste for indeværende år.

Fotoudvalg.

Der er ikke fremsendt en beretning.

Junior og UV-rugbyudvalget.

Kommentarer: Øvelser i at holde vejret kan være godt i mange sammenhænge.

Arkæologiudvalget:

Ingen kommentarer

Bådudvalget.

Kommentarer: Tovværket er rådnet. Det skal skiftes. Man kunne måske lave et system med rustfri materialer, så der kunne være mere orden i båden under sejlads med den røde båd. Vi sætter Henrik og Flemming til at komme med et forslag.

Beretningerne blev godkendt enstemmigt.

5. Indkomne forslag.

Bestyrelsen har fremsat forslag til en præcisering af § 7, så det fremgår, at kun A-medlemmer har adgang til at benytte klubbens materiel. Snorkeldykker skal på hjemmesiden defineres som A-medlemmer.

Dette godkendes.

Bestyrelsen foreslår, at § 13 ændres således: Nedlægning af klubhusudvalg, og sammenlægning af ”juniorudvalget” og ”UV – rugbyudvalg”, til ”Jagt-junior og UV-rugbyudvalg”.

Dette godkendes.

Bestyrelsen foreslår, at § 16: Sletning af ”SIKS”.

Dette godkendes.

Bestyrelsen foreslår, at § 21 ændres, så det bliver præciseret, at visuelt syn foretages af en af bestyrelsen udpeget person eller af personer, der har gennemgået blenderkursus.

Det bør et eller andet sted fremgå, at man for at kunne få udleveret nøgle, skal kunne dokumentere, at flasker har været visuelt synet. Dem, der vil syne deres egne flasker selv, skal kunne dokumentere, at de har uddannelsen til at foretage syn af flasker. Bestyrelsen vil efterfølgende drøfte, hvordan den registrering skal foretages.

Dette godkendes.

6. Valg af bestyrelse:

På lige årstal:

Formand:

Kim genvalgt

På ulige årstal:

Materialeforvalter:

Henning ønsker at stoppe

Carsten valgt

Næstformand :Johnny valgt

Sekretær:

Per genvalgt.

Kasserer

7. Valg af web-ansvarlig på lige årstal:Claus ønsker at stoppe. Jan blev valgt

8. Valg af bestyrelsessuppleanter.

På lige årstal	På ulige årstal
2. Suppleant:	
Tonny valgt	1. suppleant

9. Valg af repræsentanter til DSF

Formand, næstformand og kasserer er valgt.

10. Valg af revisorer og revisor suppleant

På lige årstal	På ulige årstal
2. revisor	
Jens er genvalgt	1. revisor

Suppleant vælges hvert år
Sten genvalgt

11. Valg af udvalg: Hvert udvalg består af mindst to personer, som vælges for to år ad gangen. Udvalgene er direkte ansvarlige overfor bestyrelsen via en udvalgsformand, som udvalget udpeger blandt sine medlemmer inden 14 dage efter generalforsamlingen. Udvalgene kan være selvsupplerende indenfor valgperioden.

Klubben har følgende udvalg:

Tur- og aktivitetsudvalg: Uffe Larsen, Søren Hansen, Steen Bentsen, Thomas Kjær, Tony Hvied, Jan Gregersen og Carsten Pedersen.

Bådudvalg: Henning Koluda, Kim Stub Wly, Carsten Pedersen og Flemming Jensen.

Jagt-junior og UV-rugbyudvalg: Kim Hinsby, Asger og Mike opfordres til at melde sig.

Arkæologiudvalg: Michael Tønning, Per Toft Haugaard, Henning Koluda og Søren Hansen.

Sponsorudvalg: Kim Stub Wly og Flemming Jensen.

Fotoudvalg: Steen Bendtsen og Ditte Brogaard Westergaard.

Sikkerhedsudvalg: Uffe Larsen, Carl Tronhjem, Michael Tønning og Steen Bendtsen

Burde vi ikke gå tilbage til, at det kun er halvdelen af et udvalg, der er på valg? Der vil blive udarbejdet nye retningslinjer, så kun halvdelen af et udvalg er på valg hvert år.

12. Eventuelt

Medlemslisten i forhold til tilladelse til brug af billede på Facebook kan ikke opdateres. Jan arbejder på en opdateret medlemsliste, hvor de relevante oplysninger er tilgængelige. Vi skal have gjort hjemmesiden mere aktiv med mere liv.

Følgende spørgsmål blev rejst:

- § 20 ang. Ture i klubbens navn. Bestyrelsen vil drøfte en ændring af § 20.
- Hvad skal der til for at få et nyt klubhus. Det vil vi undersøge.
- Korsør og Slagelse Sportsdykkerklub er meget forskellige.

- Vi skal have mere fokus på også at få lavet dyk også til de unge. De skal opfordres til at deltage i aktivitetsmødet. Der er flere grupper på Facebook, hvor man lægger spændende positioner for gode dyk op.

Uffe lukkede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden.